
1(4) 

 

KOMMUNLEDNINGSKONTOR KLK 
Utredningsadministratör 
Gustav Olsson 

KOMMUNSTYRELSEN 
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Svar på motion: Trafiksäker lösning för gång- och 
cykeltrafikanter till simhallen 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

Kommunfullmäktige beslutar att motionen, Trafiksäker lösning för gång- och 
cykeltrafikanter till simhallen, inte föranleder några ytterligare åtgärder. 

Sammanfattning 

Agneta Lundahl Dahlström och Janne Boman, båda (S) har i en motion till 
kommunfullmäktige den 19 april 2022 föreslagit att kommunfullmäktige uppdrar 
åt kommunstyrelsen att skyndsamt planera för att gång- och cykeltrafikanter på 
ett trafiksäkert sätt kan ta sig fram över eller under Stora Marknadsvägen.  

En gång- och cykeltunnel under Stora Marknadsvägen var en del av den 
ursprungliga planen för att förbättra framkomlighet och trafiksäkerhet i 
anslutning till den nya simhallen. Den 5 oktober 2020, § 188, beslutade 
kommunfullmäktige att i ett första skede bygga en gång- och cykeltunnel under 
Bergtorpsvägen och att avvakta med gång- och cykeltunneln under Stora 
Marknadsvägen. Beslutet fattades mot bakgrund av att trafikanalyser visat att en 
tillfredsställande trafiksäkerhet och framkomlighet kan uppnås.  

En utredning om framkomlighets- och trafiksäkerhetsåtgärder på Stora 
Marknadsvägen pågår. När utredningen är färdigställd kan kommunen påbörja 
prioritering och planering av åtgärder. En gång- och cykeltunnel under Stora 
Marknadsvägen finns med i kommunens långsiktiga investeringsplanering men 
behöver prioriteras och samordnas med övriga åtgärder varför ingen tidpunkt för 
genomförandet har beslutats. 
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Mot bakgrund av ovanstående föreslås att motionen inte föranleder några 
ytterligare åtgärder. 

Stadsbyggnadsnämnden behandlar ärendet vid sitt sammanträde den 20 april 
2023.  

Ärendet 

Agneta Lundahl Dahlström och Janne Boman, båda (S) har i en motion till 
kommunfullmäktige den 19 april 2022 föreslagit att kommunfullmäktige uppdrar 
åt kommunstyrelsen att skyndsamt planera för att gång- och cykeltrafikanter på 
ett trafiksäkert sätt kan ta sig fram över eller under Stora Marknadsvägen. 

Motionärerna lyfter fram att det redan idag är svårigheter med framkomligheten 
på Stora Marknadsvägen. När simhallen öppnar kommer detta bara öka menar 
motionärerna. Därför bör en gång- och cykeltunnel samt gång- och cykelbro 
utredas. 

En gång- och cykeltunnel under Stora Marknadsvägen var en del av den 
ursprungliga planeringen för att förbättra framkomlighet och trafiksäkerhet i 
anslutning till den nya simhallen. Kommunfullmäktige beslutade den 5 oktober 
2020, § 188, att revidera inriktningen i projektet till att i ett första skede bygga 
gång- och cykeltunneln under Bergtorpsvägen och att avvakta med gång- och 
cykeltunneln under Stora Marknadsvägen. Detta för att begränsa kommunens 
investeringsram och ekonomiska risk. Som underlag för beslutet redovisades att 
det i trafikanalyser vid tidpunkten visades att en tillfredsställande framkomlighet 
och trafiksäkerhet kunde uppnås med trafikåtgärder vid Stora Marknadsvägen 
och en tidigareläggning av genomförandet av hela Boulevarden i Täby park.  

Sedan beslutet om att i ett första skede bygga gång- och cykeltunneln under 
Bergtorpsvägen har kommunfullmäktige den 14 juni 2021, § 112, tagit 
genomförandebeslut om att genomföra framkomlighetsåtgärder på Stora 
Marknadsvägen mellan Bergtorpsvägen och Kemistvägen samt att vid 
stadsbyggnadsnämndens sammanträde den 18 maj 2021, § 69, godkänna start av 
planering för detaljplan 4 i Täby park, det vill säga den detaljplan som hanterar 
färdigställandet av Boulevarden. Framkomlighetsåtgärderna som avses i 
genomförandebeslutet har genomförts.  

Under år 2022 startades en utredning, en åtgärdsvalsstudie, om framkomlighets- 
och trafiksäkerhetsåtgärder på Stora Marknadsvägen. När utredningen är 
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färdigställd kan kommunen påbörja prioritering och planering av de åtgärder 
som föreslås. En gång- och cykeltunnel under Stora Marknadsvägen finns med i 
kommunens långsiktiga investeringsplanering men behöver prioriteras och 
samordnas med övriga åtgärder som åtgärdsvalsstudien föreslår och därför har 
ingen tidpunkt för genomförandet beslutats.  

Parallellt med utredningen har dialog förts med trafikförvaltningen och 
trafikoperatören om busstrafikering. Dialogen som förts kring busstrafikering är 
en styrande förutsättning för den långsiktiga utformningen för Stora 
Marknadsvägen. För att minimera risken för att kommunen genomför 
investeringar på kort och medellång sikt som motverkar den långsiktiga planen 
för Stora Marknadsvägen, bör dialogen kring busstrafikering och utredningen om 
framkomlighets- och trafiksäkerhetsåtgärder slutföras och utgöra underlag för 
beslut om åtgärder.  

Det är viktigt att invänta resultatet av utredningen så att en robust helhetslösning 
kan formuleras, vilket i sin tur är en förutsättning för att rätt åtgärder kan 
genomföras i rätt tid. 

Ekonomiska överväganden 

Beslutet medför inga ekonomiska konsekvenser för kommunen. 

Katarina Kämpe 
Kommundirektör 

Jenny Gibson 
Samhällsutvecklingschef 

Bilagor 

1. Motion Trafiksäker lösning för gång- och cykel trafikanter till simhallen, 
daterad den 19 april 2022 

2. Tjänsteutlåtande stadsbyggnadsnämnden, daterat den 8 mars 2023 
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3. Protokollsutdrag stadsbyggnadsnämnden 

Expedieras 

Utredningsadministratör Gustav Olsson 
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